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Zápis z jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro školskou infrastrukturu dne 29. 1. 2020 

 

Přítomni: 
Předseda: PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 

Členové: Mgr. Zuzanna Bedřichová, Ph.D., Mgr. Zuzana Ujhelyiová, Mgr. Martin Červinka 

(zástup za doc. Ing. arch. Petra Hlaváčka, odchod 10:35), RNDr. Jana Plamínková, RNDr. 

Marcela Plesníková, Ing. František Nikl, MBA, Ing. Zdena Javornická, Mgr. Pavel Dvořák, 

PhDr. Pavel Sitek, Ph.D., RNDr. Mgr. Michal Navrátil (zástup za Bc. Tomáše Lapáčka), Ing. 

Zdena Javornická (příchod 10:27) 

 

Hosté:  
Štěpán Zmátlo (místostarosta z Prahy 22), Mgr. Petr Prchal (Praha 12), Jana Kabelová 

(předsedkyně bytové komise a členka komise majetkové politiky a komise územního rozvoje 

na Praze 6), Mgr. Lenka Němcová (ředitelka odboru SML) 

 

Omluveni:  
Ing. Mariana Čapková 

doc. Ing. arch. Petra Hlaváček 

Bc. Tomáš Lapáček 

 

Tajemnice:  
Helena Barkmanová 

 

Jednání Komise zahájil pan předseda PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. v 10:04 h, přivítal 

přítomné a seznámil je s programem jednání. Hlavním bodem jednání Komise RHMP pro 

školskou infrastrukturu byla dne 29.1.2020 prioritizace žádostí od městských částí, které byly 

zaslány jako podklad všem členům Komise. Ověřovatelem zápisu byl panem předsedou 

pověřen pan Mgr. Pavel Dvořák. Po zahájení následovala diskuze členů Komise i hostů. 

 

Bylo poznamenáno, že v současnosti neexistuje ucelený přehled všech doručených žádostí, 

pouze výčet toho, o co si městské části zažádaly z vlastní iniciativy nebo na základě výzev 

vztažených ke kalendářnímu roku 2019. RNDr. Jana Plamínková navrhla vytvořit tabulku, do 

které se budou městské části se svými žádostmi dopisovat. Pan Zmátlo, místostarosta z MČ 

Prahy 22, navrhnul, aby žádosti z roku 2019 nebyly prioritizovány z důvodu složité 

administrace při tvorbě koncepce v rámci městských částí, která z časových důvodů mnohdy 

zabraňuje podání žádosti v určitém termínu. Paní RNDr. Plesníková informovala Komisi o tom, 

že ne všechny městské části o možnosti zasílání žádostí věděly. Na to reagoval předseda 

Komise objasněním ohledně dosavadního stavu podaných žádostí. V současnosti projednávané 

žádosti od městských částí jsou restem z minulého kalendářního roku, neboť se nevešly do 

stanoveného rozpočtu. Dále pan předseda navrhnul vytvoření veřejné platformy, součástí které 

by byl přehled toho, o co konkrétní městské části žádají. Projednal se systém podaných žádostí 

z minulých let, který fungoval ve spolupráci s Institutem plánování a rozvoje hlavního města 

Prahy. Městské části v současnosti mohou posílat své žádosti odboru rozpočtu, který sumarizuje 

veškeré žádosti dle preferovaných oblastí do jedné tabulky/přehledu s uvedením podrobnějších 

informací o jednotlivých požadavcích městských částí. Žádosti skrze emailovou komunikaci 

mezi městskými částmi a Magistrátem nejsou dostačující podkladem pro detailnější posouzení 

žádostí. Pan předseda by v budoucnosti preferoval připomínkovací kolečko skrze odbor 

školství, mládeže a sportu z důvodu hlubší znalosti školské problematiky. V současnosti 
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existuje podrobná tabulka žádostí, paní Ing. Zdena Javornická slíbila zaslat přehled toho, co 

městské části získaly od roku 2000 a navrhla, aby veškeré žádosti, které budou od městských 

částí obdrženy, byly také zaslány v kopii odboru rozpočtu, neboť data odboru školství a odboru 

rozpočtu nejsou v současné chvíli ucelená, a proto se musí sjednotit kvůli lepšímu přehledu. Po 

zajištění detailnějších podkladů bude oznámen termín dalšího jednání Komise. Žádosti 

městských částí budou posuzovány na základě obsáhlejší série indikátorů, které je potřeba brát 

v potaz (predikce demografické vlny; fakt, jestli daná MČ dokáže novou školskou budovu 

spravovat, posouzení současného stavu na základě jednání odborů SML a ROZ, atd.)  

Předseda se obrátil na všechny přítomné a poskytl prostor pro případné dotazy. Byly vysloveny 

návrhy, které se týkaly podoby podkladů pro příští jednání Komise. Předsedou bylo oznámeno, 

že další jednání Komise proběhne koncem února, nejpozději začátkem března tohoto 

kalendářního roku. O jednání budou členové i veřejnost v předstihu informováni. Jednání 

Komise bylo ukončeno v 10:54 h.  
 

  

 

 

 

 

________________ 

   
PhDr. Mgr. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 

předseda komise 

 

  ________________  

   
   Mgr. Pavel Dvořák 

   ověřovatel zápisu 

 

________________ 

      
Helena Barkmanová 

tajemnice komise 

 

 

 


